
Fra: Runar Sudmann <runsud2000@icloud.com> 
Sendt: mandag 28. august 2017 18.23 
Til: Eirik Bouwer Utne 
Emne: Re: SV: Gjeldande søknad om stipend 
 

Supert! Gleder meg til å se hvordan det går 😊 jeg kjørte siste NM runde nå i helgen, og ble 4 

sammenlagt i NM i år. 😄 Nå til vinteren reiser jeg til USA i en måned for å trene der når 

forholdene i Norge ikke er optimale til crosskjøring. Det er blant annet det jeg vil bruke 

stipendet på😄 

 

Mvh Runar Sudmann 

 

Den 28. aug. 2017 kl. 18.19 skrev Eirik Bouwer Utne <Eirik.Utne@meland.kommune.no>: 

Hei ja, 

 

Det blir behandlet 13.9. 

 

Mvh 

Eirik 

 

Sendt fra min iPhone 

 

Den 22. aug. 2017 kl. 23.18 skrev Runar Sudmann 

<runsud2000@icloud.com>: 

Hei Eirik!  

Nå er jeg kommet hjem fra å kjøre EM i Sverige! Men jeg er litt 

spent på hvordan det går med stipendet.  

Jeg husker du sa du skulle ta det videre til ett kommunemøte? 

Har møtet allerede vært eller er det senere?  

 

Mvh Runar Sudmann 

 

Den 12. mai 2017 kl. 07.32 skrev Eirik Bouwer Utne 

<Eirik.Utne@meland.kommune.no>: 

Hei igjen. 
  
Eg må be deg bruke dette skjemaet: 
  
https://skjema.kf.no/FormsEngine/?wizardId=4082&
externalId=1256&language=nb 
  
Du må oppgi søknadssum, og leggje ved ein detaljert 
plan for bruken av et evt. stipend. 
  
Ha ein fin dag. 
  
Mvh 
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Eirik Utne  
  

Fra: Runar Sudmann 

[mailto:runsud2000@icloud.com]  

Sendt: torsdag 11. mai 2017 13.36 
Til: Eirik Bouwer Utne 

Emne: Re: Gjeldande søknad om stipend 
  

Hei igjen.  

  

Så kjekt at du har hatt et øye for meg tidligere! 

Jeg har dessverre ikke mottatt e-posten fra deg, 

men da var det jo bra jeg kontaktet deg.  

  

Jeg legger ved et vedlegg av budsjettet. Som du 

ser i vedlegget så er motocross en kostbar idrett 

når man kommer på det nivået at man bruker 

flere sykler i sesongen, og man begynner å reise 

utenlands flere ganger i året for å konkurrere og 

trene. Skal man bli bedre enn de andre, og kunne 

konkurrere på et internasjonalt nivå så må dette 

til.  

  

Jeg trenger stipendet fra Meland kommune for å 

kunne utvikle meg som idrettsutøver, og for å 

gjøre det økonomiske presset lettere så jeg får 

konsentrert meg mer om idretten, og mindre om 

å tjene penger.  

Jeg har laget en 3-årsplan med treneren min, der 

det står at innen tre år vil jeg bli norgesmester, 

og en dag vil jeg bli verdensmester. Jeg har et 

klart mål om å få til dette, og jobber så hardt jeg 

klarer for å få det til.  

  

Å få tildelt dette stipendet ville hjelpt meg 

utrolig mye på veien til å bli norgesmester, og 

jeg håper dere har lyst å hjelpe meg med dette! 

Jeg tenker at alt imellom 50 000,- og 200 000,- 

ville utgjort en stor forskjell i budsjettet mitt.  

Desto mer dere er villig å støtte meg med, så blir 

det lettere for meg å nå målet mitt. Og som sagt 

tidligere, så tror jeg motocrossmiljøet i Meland 

kommune ville blomstret om man har en 

norgesmester fra vår flotte lille klubb!  

  

Med vennlig hilsen Runar Sudmann. 

  

  

mailto:runsud2000@icloud.com

	Fra: Runar Sudmann [mailto:runsud2000@icloud.com]  Sendt: torsdag 11. mai 2017 13.36 Til: Eirik Bouwer Utne Emne: Re: Gjeldande søknad om stipend

